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منجر به ایجاد ترافیک زیادی در بزرگراه های شهر شده استمنجر به ایجاد ترافیک زیادی در بزرگراه های شهر شده است
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شادی مالکی، سرپرســت سازمان تاکســیرانی شــهر تهران: از 80هزار دســتگاه تاکسی پلاک شــده، 60هزار 
دستگاه تاکسی فعال در تهران وجود دارد که اغلب به سن فرسودگی )9 تا 10 سال( رسیده اند و اغلب گواهی 

معاینه فنی دریافت نمی کنند و از این رو به مراکر معاینه فنی سایر شهرها مراجعه می کنند.

شارژ50هزارتومانیکیفپولشهروندی
رضا محمدی، مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری تهران: طرح »عید تا عید« از 22بهمن تا 6اسفند 
اجرا می شــود. در این طرح شــهروندانی که برای نخستین بار از ســرویس جمع آوری زباله خشــک )نوماند( از 
طریق اپلیکیشن شهرزاد استفاده و ثبت سفارش کنند، کیف پول شهروندی شان ۵0هزار تومان شارژ می شود.

پیشنهادافزایشقیمتمزارهایابدی
جواد تاجیک، مدیرعامل سازمان بهشت زهرا)س(: درصورت موافقت شورای شهر تهران، سال آینده قیمت 
قبور و بهای خدمات 30درصد افزایش خواهد داشت. همچنین در صورتی که زمین مورد نظر برای آرامستان 

انتخاب شود، در یک بازه زمانی 6 ماهه قبور در فاز اول آماده می شوند.

گشایشبازارچهسرمد
حسین نظری، معاون خدمات شهری و محیط زیست شهردار تهران: بازارچه سرمد برای حضور دستفروشان 
فضا سازی  شده و فردا )26بهمن( درهای آن باز می شــود و در اختیار بساط گستران قرار می گیرد. این بازارچه 

110غرفه بزرگ به ابعاد 2در3متر دارد و تا کنون 170دستفروش برای حضور در آن ثبت نام کرده اند.

سود واقعی وام مسکن ملی را همان اول اطلاع رسانی کنند
قرار بود وام مسکن ملی با سود 18درصد و حتی کمتر محاسبه 
شــود و با درآمد خانواده هایی که در این طرح ثبت نام کرده اند 
متناسب باشــد اما متأسفانه ســود این وام 23درصد و اقساط 
آن ماهی 10میلیون و 600هزار تومان به مدت 17ســال است! 
مسئولان بفرمایند کدام قشر ضعیفی قادر است ماهی 10میلیون 
قســط بپردازد که اگر چنین باشــد دیگر قشر ضعیف نیست. 
کارگری که ماهی 8میلیون می گیرد چگونه می تواند این قسط 
را بپردازد؟ جــدای اینها همان آورده اولیــه ای هم که نیاز بود 
99درصد توسط وام جور شده است. آیا مسکن ملی همچنان 
قرار است برای قشر ضعیف باشد که اگر پاسخ مثبت است این راه 
و روش درست و متناسب برای این قشر نیست. بگذارید امیدمان 

برای خانه دار شدن همچنان برقرار باشد.
حسنی از تهران 

درخواست تکمیل عملیات بهسازی جاده ایلام - ملکشاهی 
از اوایل شهریور ماه امسال بنا شد جاده ایلام - ملکشاهی )بعد 
از سه راهی میشــخاص( که روزانه صدها وسیله نقلیه سبک و 
ســنگین در آن تردد می کنند تخریب و حدود یک کیلومتر از 
این مســیر دو طرفه و پیچ های خطرناک آن هم حذف شود اما 
اواخر آذر ماه یعنی 3ماه بعــد ازکلنگ زنی و آغاز این طرح تنها 
یک طرف آن آسفالت شــده و بقیه جاده به حال خود رها شده 
است. این وضعیت موجب شده تا رانندگان جهت عبور از مسیر 
آسفالت شده حرکات خطرناکی بکنند که هر لحظه ممکن است 
منجر به حادثه ای ناگوار شود. خواهشمندیم برای جلوگیری از 
هرگونه حادثه جانی و مالی احتمالی، هر چه زودتر نســبت به 

اتمام این طرح اقدام شود.
 لبافی از ایلام

ورودی دانشگاه علامه طباطبایی آرامش محل را برهم زده است
مدتی است ورودی دانشگاه علامه طباطبایی را به دل خانه های 
دهکده المپیک در انتهای میــدان ورزش آورده اند درحالی که 
ورودی دانشــگاه که دارای آرم و ورودی ســاخته شده با نماد 
خود دانشگاه است در حاشیه اتوبان همت واقع شده است، این 
وضعیت ساکنان دهکده المپیک را دچار مشکل کرده است. چرا 
که خانه های این محلات دارای پارکینگ نیستند و فضاهای باز 
اطراف به عنوان پارکینگ برای آنها تعبیه شده است که اکنون 
همه این فضاها در دست استادان و دانشگاهیان است و هیچ جای 
پارکی برای اهالی نمانده اســت. آیا رواست یک دانشگاه بزرگ 

ورودی اش در داخل بلوک های مسکونی باشد؟
سرمدی از تهران

گزارش کار امروزشماره تلفن ارتباطی با خوانندگانبا مردم

مهم ترین اقدامات مدیریت شهری،کف مناطق رخ می دهد 
و همشــهری در پــی مطالبــه گــری از شــهرداری های مناطــق 
اســت تا مشــخص شــود در هر منطقــه هــر روز چــه اقدامی 

انجام شده است.

منطقه

جداکننده های بتنی یا همان نیوجرسی ها به منظور بازدارندگی در 1
مقابل تصادفات احتمالی و کارایی بهتر جایگزین گاردریل های فلزی 

در بزرگراه ارتش غرب شدند.

منطقه

در راســتای اســتقرار نظام مدیریــت محیط زیســت ایــزو1۴001 و با 9
همــكاری آزمایشــگاه معتمــد ســازمان حفاظــت محیــط زیســت؛ 
اندازه گیری شــاخص های آلاینده هوا، صوت، ذرات و گاز محیطی 
در ساختمان های مرکزی، نواحی، اسکان کارگری و موتوری سنگین 

منطقه انجام شد.

منطقه

عملیات پاکسازی و جمع آوری معتادان متجاهر و افراد کارتن خواب 5
در محدوده شهر سنگ و اطراف رودخانه کن اجرا شد.

منطقه

به منظور بهبــود تردد شــهروندان، برای مرمت آســفالت بن بســت 12
پاکراد در خیابان قادری اقدام شد.

منطقه

طرح یکپارچه سازی  شناســه های صنفی پیاده راه شریعتی منطقه 18
با هدف ســاماندهی و ایجــاد زیبایــی بصری تــا پایان ســال اجرایی 

می شود.

منطقه

به مناسبت اعیاد پربرکت شعبانیه، غرفه های فرهنگی شهرداری 3
منطقه به مدت 3شب در میدان ونک برپاست.

منطقه

روشنایی بوستان افق واقع در ناحیه ۴به درخواست مردم و با هدف 11
افزایش امنیت در این بوستان تأمین شد.

منطقه

در راستای طرح تحولی 20گانه، نقاط حادثه خیز منطقه شناسایی 16
شــد و ایمن ســازی  آنها با انجــام اصلاحات هندســی در دســتور کار 

قرار گرفت.

منطقه

مجموعه ورزشی شهیدتوکلی در 6طبقه و با زیربنایی به متراژ ۵هزار 7
مترمربع در منطقه 7 تاکنون 20درصد پیشرفت فیزیکی داشته و 

سال آینده در اختیار شهروندان قرار خواهد گرفت.

منطقه

عملیــات خط کشــی عابرپیــاده در راســتای افزایش ضریــب ایمنی 14
عابران و تســریع و ســهولت در تردد خودروهــا، در معابــر مرکزی و 

شرقی منطقه به اجرا درآمد.

منطقه

زمین چمن مصنوعی بوستان نغمه به متراژ 960مترمربع بازسازی 20
شد. 

منطقه

پایانــه تاکســیرانی ســازمان آب با هــدف بهبــود خدمات رســانی به 2
شهروندان بهسازی و مسقف شد.

منطقه

دومین کنگره 1000شهید منطقه در نیمه شعبان مصادف با میلاد 10
منجی عالم بشریت حضرت صاحب الزمان )عج( برگزار می شود. 

منطقه

طــرح ســاماندهی بساط گســتران خیابــان ولیعصر)عــج( و میدان 6
هفت تیر، طبق هماهنگی  با شرکت ســاماندهی صنایع و مشاغل 
و شرکت شهربان و معبربان آماده شده است و با نزدیک شدن به 

ایام پایانی سال اجرا خواهد شد.

منطقه

به منظور زیباسازی ســیما و منظر شهری، نور مناســب و روشنایی 13
محدوده میدان امامت در شب تامین شد.

منطقه

بیش از 2۵0اصله درخت در حاشــیه بزرگراه های شــهید هاشمی، 19
آزادگان و بوستان های منطقه در طرح استقبال از بهار کاشته شد.

منطقه

شــهردار منطقه به همــراه معاونــان و مدیران شــهری ایــن منطقه 4
وضعیت محلات پاســداران، شــیان، لویــزان و مبارک آبــاد ناحیه 3 

را رصد کردند. 

منطقه

عملیات لکه گیری آسفالت معابر سطح ناحیه یک با هدف آسایش 17
و جلب رضایت شهروندان در حال اجراست.

منطقه

رنگ آمیــزی 3هــزار متــر از جــداول خیابــان دماونــد در محــدوده 8
منطقه انجام شد.

منطقه

معارض اصلی طرح بازگشایی 2 معبر مهم در شهرک رضویه منطقه 15
پس از 1۵ســال تملک شــد. این تملک در تقاطع خیابان 30متری 
شــهید اعرابی با خیابان 20متری شهیداســکندرلو )نخلی( انجام و 

ملک مذکور تخریب و مراحل عمرانی معبر آغاز شد. 

منطقه

بیش از 190دستفروش در بلوار اصلی تهرانسر ساماندهی شده اند 21
و ایــن طــرح بــا توجــه بــه نزدیــک شــدن ســال جدیــد و اســفند ماه 

ادامه دارد.

منطقه

پایش و ثبت اطلاعات فنی و مکانی تاورکرین های ساختمان های در 22
حال ساخت منطقه انجام و اطلاعات مربوطه در سامانه شهرداری 
تهران ثبت شد. همچنین تاورکرین های بدون مجوز، اخطار گرفتند.

تهران1403برقیمیشود
دوچرخه، موتور و اسکوتر های برقی اشتراکی به خیابان های تهران می آیند

کاهش آلودگی هوا و کاســتن از ترافیک پرحجم 
تهران که ازجمله سیاســت های اصلی و اولویت دار 
شهردار تهران در این دوره به شمار می رود، در گرو 
تقویت ناوگان حمل ونقل عمومی و حرکت به سمت 

برقی سازی  وســایل نقلیه به ویژه در بخش عمومی 
است. بر همین اساس در ســال آینده با ورود تعداد 
قابل توجهی اتوبوس، تاکسی و موتورسیکلت برقی، 
شاهد تحول بزرگی در حمل ونقل پایتخت به ویژه در 
بحث حمل ونقل پاک خواهیم بود. در کنار این موضوع، 
بحث دوچرخه، موتور و اسکوتر های برقی اشتراکی 
هم ازجمله طرح هایی است که شهرداری تهران طی 
یکی، دوسال اخیر به صورت آزمایشی اجرا و ارزیابی 

کرده اســت. حالا خبر می رسد که در این بخش هم 
سال آینده شاهد اتفاق های جدید و خبرهای خوبی 
خواهیم بود و دوچرخه، موتور و اسکوتر های برقی 
اشتراکی که به صورت آزمایشــی و با هدف ترویج 
و آمــوزش در اماکن تفریحی و گردشــگری فعال 
هستند، برای ســال 1403در قالب یک طرح جدید 
و به عنوان یک مد حمل ونقلی تازه وارد معابر شهر 

تهران می شوند.

مهدی اسماعیل پورحمل ونقل
روزنامه نگار

شب عید که می شــود وضعیت ترافیک 
تهران به مرحله انفجار می رسد و پایتخت 
بیش از هر زمان دیگری قفل می شــود. 
حال شــما تصورش را کنید با یک عامل 
جدیدی در چنین شرایطی به آتش ترافیک 
فعلی هم دمیده شود. بزرگراه چمران با 
برگزاری هر نمایشــگاه پرمخاطب، این 
ترافیک را شدید و شدیدتر می کند. این 
نمایشگاه ها آنقدر تردد در اتوبان  چمران 
و معابر و اتوبان های حوالی آن را افزایش 
و ترافیک را به سایر معابر تسری می دهد 
که شــهروندان تهرانی مجبور هستند 
وقت زیادی را صرف کننــد تا به مقصد 

خود برسند.
این درحالی اســت که بارها تأکید شده 
نمایشــگاه بین المللی تهران در سئول، 
بار ترافیکی زیادی را بــه منطقه تزریق 
کرده، اما اصرار مســئولان امر در برپایی 
نمایشــگاه ها به خصوص نمایشگاه های 
پرمخاطب در این محل جای سؤال دارد! 
شورای شهر پایتخت در دوره دوم، سوم، 
پنجم و ششم اقداماتی برای عدم برگزاری 
نمایشــگاه ها در این محل داشته است؛ 
چراکه اعضای پارلمان شهری معتقد بودند 
ترافیک حاصل از آن حقوق شهروندان را 

تضعیف می کند.

فرناز محمدزادهدر شهر
روزنامه نگار

تهدیدجدیرئیسشورایشهرتهران
رئیس شورای شهر تهران در صحن علنی شورا، انتقاد جدی نسبت به مسئولان 
دست اندرکار داشت. مهدی چمران گفت: اگر برگزاری نمایشگاه در این محل 
متوقف نشود، مقابل نمایشــگاه زباله خواهیم ریخت یا با تشکیل دیوار انسانی 
توسط سازمان های مردم نهاد و حتی خوابیدن مقابل آن، مانع برگزاری خواهیم 
شــد. با وجود تهدیدهای صریح رئیس شورای شــهر، در چند روز اخیر شاهد 
برگزاری نمایشگاه گردشگری در محل نمایشگاه  بین المللی تهران هستیم. این 
نمایشگاه آنچنان ترافیک شدیدی را به محورهای سئول و چمران تزریق کرده 
که پیمایش یک مسیر 20دقیقه ای در یک ســاعت و 20دقیقه انجام می شود. 
در چنین شــرایطی که برای تهرانی ها ایجاد شده، سؤال این است که چه کسی 

پاسخگوی حق و حقوق شهروندان پایتخت خواهد بود؟

قوانینیکهبرگزارینمایشگاه
درسئولراممنوعمیکند

رئیس کمیسیون حمل ونقل شــورای شهر در جلسه ای به 
مصوبات قانونی درباره عدم برگزاری نمایشــگاه در سئول، 
اشاره کرده بود. جعفر تشکری هاشــمی گفته بود: موضوع 
انتقال نمایشگاه بین المللی تهران از سال 1379 و در دوره 
اول شورای شهر مطرح شد و طبق مصوبه »الزام شهرداری 
تهران جهت تهیه و ارائه طرح بهبود حمل ونقل و عبور و مرور 
در محدوده نمایشگاه بین المللی تهران« درخصوص چگونگی 
انتقال نمایشگاه بین المللی تهران و بهبود وضعیت ترافیک آن 

منطقه، مطالعات لازم انجام شد.
او ادامه داد: در سال 1383، طرحی با عنوان »الزام شهرداری 
تهران به جلوگیــری از برگزاری نمایشــگاه در محل فعلی 
نمایشگاه بین المللی تهران واقع در خیابان سئول« توسط 
دوره دوم شورای شهر تصویب شــد که شهرداری تهران را 
موظف می کــرد تا ضمن جلوگیری از برگزاری نمایشــگاه 
در محل فعلی، با هماهنگی دســتگاه های اجرایی در جهت 
جانمایی محل های مناسب برای برگزاری نمایشگاه، اقدامات 

لازم صورت گیرد.
رئیس کمیســیون عمران و حمل ونقل شورای شهر تأکید 
کرد: سال 84پروژه ساخت مجموعه نمایشگاهی شهر آفتاب 
در اراضی موسوم به شهر آفتاب در جنوب تهران کلید خورد 
و در ســال های139۵، 1397 و 1398، اقدامات دیگری در 

راستای انتقال نمایشگاه بین المللی تهران صورت پذیرفت.
تشکری هاشمی اضافه کرد: مطابق بندهای27و28 مصوبه ای 
در جلسه شورای عالی ترافیک در سال139۵، صدور هرگونه 
مجوز برگزاری نمایشگاه در داخل شهر تهران منوط به اخذ 
مجوز از شورای حمل ونقل و ترافیک شهر تهران شد که البته 

تا سال 1396، اقدامی به این منظور صورت نگرفت.
او با اشاره به اینکه در نهایت، استانداری تهران در سال 1397 
بر ممنوعیت برگزاری نمایشــگاه ها در شهر تهران و انتقال 
آنها به مجموعه نمایشگاهی شهر آفتاب تأکید کرد، گفت: 
به دنبال آن، وزارت کشور خطاب به وزارت صمت و شهرداری 
تهران، خواستار انتقال نمایشگاه های پرمخاطب به خارج از 
شهر تهران می شود. همچنین، وزارت کشور طی مکاتبه ای در 
سال1398 با تأکید بر اهمیت سلامتی و رفاه حال شهروندان، 
شــهرداری تهران را مأمور به جلوگیری از برگزاری هرگونه 

نمایشگاه در شهر تهران می کند.

ممنوعیتتبلیغاتشهریبراینمایشگاههایسئول
شورای ششم شــهر تهران نیز در همان روزهای ابتدایی شــروع کار خود، طرح انتقال نمایشگاه های 
پرمخاطب به شــهر آفتاب را مصوب کرد تا از ظرفیت این ســرمایه عظیم شــهری بــرای برگزاری 
نمایشگاه های مختلف استفاده شــود. این درحالی اســت که با وجود الزامات قانونی مدیریت شهری 
همچنان شاهد نادیده انگاشته شدن توسط برگزار کنندگان هستیم که به موجب این امر، شورای شهر 
تهران در آذرماه امسال طی مصوبه ای تبلیغات شهری را هم برای نمایشگاه بین المللی ممنوع کرد؛ چراکه 

این نمایشگاه همانند عنصری مزاحم منجر به سلب آرامش شهروندان شده است.

نادیدهانگاشتنآسایشمردمتهران
با وجود تمام ممنوعیت های قانونی برای برگزاری نمایشگاه در سئول، نمایشگاه گردشگری برگزار شد. این 
نشان می دهد که برگزار کنندگان نمایشگاه ها قصد دارند با دهن کجی به مصوبات قانونی، کام مردم را تلخ 
کنند. درحالی که اگر چنین نمایشگاه هایی در شهر آفتاب برگزار شود، بسیاری از مسائل فعلی حل می شود، 
اما بهانه دوری شهر آفتاب از شهر و اتهام واهی نبودن ناوگان حمل ونقل عمومی باعث شده گارد بسته ای 
برای برگزاری نمایشگاه در این محل ایجاد شود. همچنین تکرار انتقال نمایشگاه به شهر آفتاب و بی توجهی 
مسئولان امر، به نوعی منجر به یک لجبازی شده و گویا همه  چیز در این کشمکش اهمیت دارد به جز رفاه 

و آسایش مردم.

سروری:ازرئیسجمهورمیخواهیمواردعملشود
بارها تمامی اعضای شــورای شــهر انتقاداتی نســبت به این موضوع داشتند؛ 
به طوری که پرویز سروری درخواست ورود رئیس جمهور را به این وضعیت داشته 
است. نایب رئیس شورای شهر در مردادماه سال گذشته گفت: از رئیس جمهور 
درخواست می کنم که در مورد ظرفیت عظیم نمایشگاه شهرآفتاب مداخله کند؛ 
چراکه در زمان شهردار سابق پایتخت هزینه های زیادی برای شهرآفتاب انجام 
شد و حالا از این ظرفیت استفاده نمی شود؛ درحالی که نمایشگاه بین المللی، شهر 

را قفل کرده و آسایش مردم را مختل می کند.

خیابانها؛مقصدبعدیاشتراکیها
تقریبا از سال گذشته بود که تعدادی دوچرخه، موتور و اســکوتر های برقی اشتراکی با نام های تجاری مختلف 
فعالیت آزمایشی خودشان را با هدف ترویج، آموزش و ترغیب شهروندان به استفاده از حمل ونقل پاک در برخی 
از بوستان ها و مراکز تفریحی و گردشگری شهر تهران آغاز کردند. با وجود این هنوز پای این وسایل حمل ونقل 
برقی به خیابان ها و معابر عمومی تهران باز نشده و حتی حضورشــان در همان بوستان ها و مراکز تفریحی هم 
پررنگ نیست. کامران اخباری، معاون توسعه حمل ونقل پاک و آموزش سازمان حمل ونقل و ترافیک شهر تهران 
درخصوص آخرین وضعیت دوچرخه، موتور و اسکوتر های برقی اشتراکی می گوید: »شرکت هایی که با هدف 
ترویج و آموزش و به صورت آزمایشی در بوستان ها و مراکز تفریحی فعال بودند همچنان به کار خودشان ادامه 

می دهند و به فراخور شرایط و موقعیت، در مراکز تفریحی و گردشگری مناطق مختلف تهران فعال هستند.« 
 اخباری افزود: »هدف ما این بود که دوچرخه، موتور و اســکوتر های برقی اشتراکی با برطرف شدن مشکلات و 
موانع موجود، از امسال به عنوان یک مد حمل ونقل پاک اشتراکی در معابر شهر مورد استفاده قرار بگیرند. از آنجا 
که اجرای هر طرح جدیدی مشکلات و ملاحظات مربوط به خودش را دارد، در این خصوص هم نیاز به هماهنگی و 
اخذ مجوز از دیگر سازمان ها و ارگان ها داریم که ازجمله آنها می توان به پلیس راهور و بحث لزوم داشتن گواهینامه 
اشاره کرد.«  او در ادامه می گوید: »امیدواریم که به زودی و در آینده ای نزدیک هماهنگی های لازم برای فعالیت 
دوچرخه، موتور و اسکوتر های برقی اشتراکی به عنوان یک مد حمل ونقلی در تهران صورت بگیرد و در سال آینده 

شاهد فعالیت این مد حمل ونقل پاک در معابر شهر باشیم.« 

نیازبهایجادزیرساختو
فرهنگسازی

محمد شمسی پور، مشــاور و مجری طرح 
برقی سازی ناوگان حمل ونقل عمومی شهر 
تهران نیــز درخصوص فعالیــت دوچرخه، 
موتور و اسکوتر های برقی اشتراکی می گوید: 
»با توجه به مشــکلات و موانع و همچنین 
فراهم نبودن زیرســاخت ها و استانداردهای 
لازم، امســال نتوانســتیم شــاهد فعالیت 
سازمان یافته شــرکت ها در بحث دوچرخه، 
موتور و اســکوتر های برقی در شــهر تهران 
باشــیم که به صورت آزمایشی در بوستان ها 
و مراکــز تفریحــی فعالیــت می کنند. به 
هرحال طرح هایی از این دست نیاز به ایجاد 
زیرســاخت های لازم و همچنیــن ترویج و 

فرهنگ سازی  دارند.

حمایتازهرمدلحملونقلپاکدرتهران
شمسی پور درخصوص سیاست سازمان حمل ونقل و ترافیک در بحث دوچرخه، موتور و 
اسکوتر های برقی اشتراکی، با تأکید بر این موضوع که مدیریت شهری از گسترش هرنوع 
حمل ونقل پاک حمایت می کند، در تکمیل صحبت هایــش می گوید: »نه تنها اجرای 
طرح دوچرخه، موتور و اسکوتر های برقی اشتراکی در شهر تهران کنسل نشده است که 
به دنبال اجرای آن در آینده ای نزدیک و احتمالا سال آینده هستیم تا پس از برطرف شدن 
مشکلات و موانع موجود، این مد حمل ونقل عمومی و اشتراکی پاک را در خیابان های 
تهران شاهد باشیم.« او ادامه داد: »ما با هر طرحی که به حمل ونقل پاک، مصرف کمتر 
انرژی و سوخت های فسیلی و آسان تر شدن حمل ونقل عمومی منجر شود؛ -دوچرخه، 
موتور و اسکوتر های برقی اشتراکی گرفته تا اتوبوس های برقی- موافق هستیم و از آن 
حمایت می کنیم. البته برای اجرای هر طرح ابتدا باید زیرساخت های آن فراهم شود و 
فرهنگسازی  مربوط به آن نیز به درستی صورت بپذیرد؛ برای مثال در بحث دوچرخه های 
اشتراکی، این مد حمل ونقلی مناسب شهر هایی است که فلت)مسطح( هستند، اما تهران 
شهری دارای شیب است. همچنین در بحث دوچرخه، موتور و اسکوتر های برقی باید به 
قیمت بالای آنها و هزینه های قابل توجه مربوط به نگهداشت شان نیز توجه کنیم تا در 

ادامه کار دچار مشکل نشویم.«
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